
MEDAILONKY KANDIDÁTŮ PRO DOPLŇOVACÍ VOLBY DO AKADEMICKÉHO 

SENÁTU UNIVERZITY KARLOVY – SKUPINA STUDENTŮ 

 

AMIR DEZHAM (3. ročník, Pharmacy) 

Jmenuju se Amir, jsem student třetího úseku studia. Do senátu bych 

šel z důvodu maximalizování kvality výuky pro mezinárodní studenty a 

řešit jejich potřeby během jejich studia. Mám zkušenosti s potřebami 

mezinárodních studentů z doby více než 3 roky. Budu rád za váš hlas. 

 

 

 

 

PETER FECSKE (4. ročník, Farmacie) 

Ahoj. Neboj, nejsi jediný, který mé příjmení čte trochu nejistě. 

Příjmení se čte s ,,č” a znamená to ,,vlaštovka”. Z voleb do 

fakultního senátu v roce 2020 už určitě víte, že jsem Maďar žijící 

na Slovensku a studující v Česku. Momentálně jsem ve čtvrtém 

ročníku Farmacie, ale působím zde již pátým rokem.  Letos v únoru 

jsem se stal místopředsedou našeho senátu, a díky tomu jsem tak 

získal větší přehled, co a jak tady vlastně funguje. Díky této pozici 

jsem také měl možnost se poznat se studentskou komorou AS UK, 

a s jistotou můžu říct, že velký senát funguje na trochu jiné úrovni. 

Senát univerzity je obrovský kolos, který řeší věci spojené se všemi 

fakultami (od Filosofie přes Teologii po Přírodovědu nebo 

Matfyz). Mým největším plusem proto je, že toto prostředí by pro 

mě nebylo úplně nové a aklimatizace by netrvala dlouho.  

Kandiduji, protože jsem schopný a ambiciózní člověk, který když má cíl, tak za ním jde. 

Rozhodl jsem se kandidovat, abych mohl prosazovat zájmy studentů. Usiloval jsem o snižování 

cen v menze, což se nakonec podařilo. Druhým mým projektem byl, a stále je, venkovní kolárna 

před kolejemi Na Kotli. Po dlouhých jednáních se mi podařilo získat finance pro realizaci pouze 

z KaM UK, což ovšem stačilo jen na polovinu projektu. Je tedy stále na stole a bude záležet na 

dalších krocích. Jsou ale i menší věci, na kterých jsem se podílel, jako zřízení stanice Nextbike 

u fakulty, navýšení počtu mikrovlnek ve studentské místnosti nebo organizování sběru odpadu 

na Den Země (2,54 t posbíraného odpadu z okolí "lesní“ cestičky na kampus).  

Můžete se na mě kdykoliv obrátit (i ve 3 v noci), nenechám vás v tom. Dejte mi možnost, abych 

mohl být vlaštovkou Farmaceutické fakulty na plénu velkého akademického senátu naší 

Univerzity.  

Vážím si každého Vašeho hlasu.  

 



 

 

SEYEDMOHAMMAD KHATIBI (4. ročník, Pharmacy) 

Mé jméno je Mohammad, jsem mezinárodním studentem čtvrtého 

ročníku farmacie. Kandiduji do akademického senátu a chtěl bych 

maximalizovat účast mezinárodních a českých studentů na univerzitě a 

být tam jako jejich zástupce. Protože jsem v kontaktu s mezinárodními 

studenty, věřím, že by moje přítomnost v senátu  pomohla k lepšímu 

řízení záležitostí týkajících se zahraničních studentů. V malém 

akademickém senátu už mám mandát od roku 2021. Mám tedy již 

jisté zkušenosti, A chtěl bych pokračovat zahájenou cestou. Dopředu 

bych vás rád informoval, že když zpozoruji lepší zastupitelé a nebo 

nebudu časově stíhat, odstoupím v zájmu zastoupení 

kvalifikovanějších zastupitelů. 

 


